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Raad De Marne, 27 mei 2014  
 
 
Rondvraag 
 

 

 

 

“Het klikte niet tussen Lauwersoog en Urk” kopt het dagblad van 17 mei j.l. 

Een proefperiode van samenwerking tussen visafslagen Lauwersoog en Urk lijkt voortijdig te 
stoppen vanwege cultuurverschillen. 
 
De PvdA fractie is bezorgd over deze ontwikkelingen vooral in het licht van de plannen die er 
liggen m.b.t. de haven Lauwersoog, zoals de kadeverlenging e.d. en de daaraan verbonden 
werkgelegenheid. 
 
Wij vragen het college 
 
Is zij van de ontwikkelingen op de hoogte? 
Hebben deze ontwikkelingen gevolgen voor de plannen m.b.t. de haven Lauwersoog? 
Wat gaat het college ondernemen om de continuïteit van de visafslag te borgen?  
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